

通量无冲突矿产声明

成都通量科技有限公司 特此声明：

1. 本公司所有交付的产品或零部件中不使用冲突矿产（注 1），也不会从 DRC 或其他地方的直接或间接采购这些金属，包括我们的供应链、生产商或制造商均没有来自受冲突影响和高风险地区（注 2）。

2. 本公司承诺将建立与相关法令要求一致的完整冲突矿产政策、管理体系及调查框架，并以相同标准要求本公司供应商。（包含但不限于美国 Dodd-Frank 法案第 1502 条，欧盟《冲突矿产法规》、伦敦金属交易所（LME）《负责任采购政策》）、及其他相关机构（如 OECD 或 EICC）的政策。

注 1：根据 《多德-弗兰克华尔街金融改革与消费者保护法》的法律定义，第 1502 (e) (4) 条：“冲突矿物”是指：（A）钶-钽（钶钽）、锡石、金、黑钨或其衍生物；或（B）任何由美国国务卿定性为引起刚果民主共和国或毗邻国家或地区财务冲突的矿产及其衍生物。（详细信息，请参见 <https://www.govinfo.gov/content/pkg/COMPS-9515/pdf/COMPS-9515.pdf>）

注 2：受冲突影响和高风险地区（CAHRA）是指：处于武装冲突状态的地区，脆弱的冲突后地区以及治理和安全薄弱或根本不存在的地区，例如失败的国家，广泛而系统地违反国际法的地区，包括侵犯人权行为。

Fluxworks' Conflict Minerals Free Declaration

Chengdu Fluxworks Technology Co., Ltd. hereby declares:

1. Fluxworks does not use conflict minerals in any of its delivered products or components (Note 1), nor does source these metals directly or indirectly from the DRC or elsewhere, including none of our supply chain producers and component manufacturers come from conflict-affected and high-risk areas (Note 2).
2. Fluxworks undertakes to establishing a complete conflict minerals policy, management system and investigation framework consistent with the requirements of the relevant laws and regulations, and to requiring the same standards of the our suppliers. (including, but not limited to, Section 1502 of the 《Dodd-Frank Wall Street Reform and Consumer Protection Act》 , European 《Conflict Minerals Regulation》 , the London Metal Exchange (LME) 《Responsible Sourcing Policy》), and the policies of other relevant bodies such as the OECD or EICC.

Note 1: According to the legal definition of the Dodd-Frank Wall Street Reform and Consumer Protection Act, Section 1502 (e)(4) , "Conflict minerals" means: (A) columbite-tantalite (coltan), cassiterite, gold, wolframite, or their derivatives; or (B) any other mineral or its derivatives determined by the Secretary of State to be financing conflict in the Democratic Republic of the Congo or an adjoining country.

(see <https://www.govinfo.gov/content/pkg/COMPS-9515/pdf/COMPS-9515.pdf> for more information, please)

Note 2: Conflict-affected and high-risk areas means: areas in a state of armed conflict, fragile post-conflict areas, as well as areas witnessing weak or non-existing governance and security, such as failed states, and widespread and systematic violations of international law, including human rights abuses.